
ПРОТОКОЛ № 18

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 21.06.2016 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії.

О.Жуковська – заступник голови комісії. 

Б.Пристай – член комісії.

В.Бернадович – член комісії.

М.Шеремета – член комісії. 

С.Оленич – секретар комісії.

Запрошені: 

О.Хрущ – секретар міської ради.

Т.Демко – голова комісії ради з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку.

О.Савран – начальник фінансового управління.

Л.Пелещак - заступник начальника відділу з питань оренди відділу оренди та 

приватизації комунального майна.

П.Сушко – начальник відділу освіти.

Відсутні:

Т.Городиський – член комісії.

Порядок денний:

1. Розгляд  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  рішення  сесії 

Дрогобицької міської ради».

Доповідач  –  заступник  начальника  відділу  з  питань  оренди  відділу 

оренди та приватизації комунального майна - Л.Пелещак.

.



2. Розгляд  переліку  звернень  щодо  затвердження  експертної  оцінки 

земельних ділянок.

Доповідач  - заступник  начальника  відділу  з  питань  оренди  відділу 

оренди та приватизації комунального майна - Л.Пелещак.

3. Розгляд проекту рішення «Про внесення змін до міського бюджету м. 

Дрогобича на 2016 рік».

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

4. Розгляд  проекту  рішення  «Про  виділення  з  міського  бюджету  м. 

Дрогобича коштів на фінансування професійно-технічної освіти».

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

5. Розгляд листа КП «Дрогобичтеплоенерго». 

Доповідач –– директор КП «Дрогобичтеплоенерго» - І.Хомяк.

6. Розгляд  листа  відділу  освіти  виконавчих  органів  Дрогобицької 

міської ради. 

Доповідач –– начальник відділу освіти  - П.Сушко.

СЛУХАЛИ: Р.Курчика,  який  запропонував  затвердити  порядок 

денний.

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» -0; «утримались» - 0.

1.  Розгляд  проекту рішення «Про внесення змін до  рішення сесії 

Дрогобицької міської ради». 

СЛУХАЛИ: Звернення заступника начальника відділу з питань оренди 

відділу  оренди  та  приватизації  комунального  майна -  Л.Пелещак,  яка 

запропонувала розглянути проект рішення  «Про внесення змін до рішення 

сесії  Дрогобицької міської ради». 

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за проект рішення «Про внесення змін до 

рішення сесії  Дрогобицької міської ради». 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

.



2. Розгляд переліку звернень щодо затвердження експертної оцінки 

земельних ділянок.

2.1. Про затвердження експертної грошової оцінки земельної ділянки: 

площею 115 кв.м. на вул. Січових Стрільців, 1 – ціна 47150 грн. (410 грн. 00 

коп. за 1 кв.м.)

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати про затвердження  експертної грошової 

оцінки земельної ділянки: площею 115 кв.м. на вул. Січових Стрільців, 1 – 

ціна 47150 грн. (410 грн. 00 коп. за 1 кв.м.)

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

2.2 Про затвердження експертної  грошової  оцінки земельної  ділянки: 

площею 3958 кв.м. на вул. Стрийській, 266 – ціна 805 849 грн. (203 грн. 60 коп. 

за 1 кв.м.).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати про затвердження  експертної грошової 

оцінки земельної ділянки: площею 3958 кв.м. на вул. Стрийській, 266 - ціна 

805 849 грн. (203 грн. 60 коп. за 1 кв.м.).

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 1; «утримались» - 0.

2.3. Про затвердження експертної грошової оцінки земельної ділянки: 

площею 240 кв.м. на вул. Л.Українки, 30/1 - ціна 121416 грн. (505 грн. 90 коп. 

за 1 кв.м.).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати про затвердження  експертної грошової 

оцінки земельної ділянки: площею 240 кв.м. на вул. Л.Українки, 30/1 - ціна 

121416 грн. (505 грн. 90 коп. за 1 кв.м.).

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

3.  Розгляд  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  міського 

бюджету м. Дрогобича на 2016 рік». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран,  яка  запропонувала  розглянути  проекту  рішення  «Про  внесення 

змін до міського бюджету м. Дрогобича на 2016 рік». 

ВИРІШИЛИ: Проект  рішення  «Про  внесення  змін  до  міського 

бюджету м. Дрогобича на 2016 рік» винести на розгляд сесії. 

.



ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

4. Розгляд проекту рішення «Про виділення з міського бюджету м. 

Дрогобича коштів на фінансування професійно-технічної освіти».

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  фінансового  управління  – 

О.Савран, яка запропонувала розглянути проекту рішення «Про виділення з 

міського  бюджету  м.  Дрогобича  коштів  на  фінансування  професійно-

технічної освіти». 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про виділення з міського бюджету м. 

Дрогобича коштів на фінансування професійно-технічної освіти» винести на 

розгляд сесії. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

5. Розгляд листа КП «Дрогобичтеплоенерго». 

СЛУХАЛИ:  Звернення  директора  КП  Дрогобичтеплоенерго»  - 

І.Хомяка, який запропонував розглянути листа щодо забезпечення підготовки 

теплового господарства  міста до наступного опалювального сезону та про 

надання фінансової допомоги підприємству в розмірі 500,00 тис.грн.

Довів до відома, що станом на 01.06.2016 р. підприємство практично 

зупинило роботу по підготовці до наступного опалювального сезону, через 

критичну фінансову ситуацію, яка виникла у заявку із рішенням НКРЕКП, 

яке зобов’язує перераховувати кошти на користь НАК «Нафтогаз України» та 

ПАТ  «Львівгаз»  в  розмірі  88%  із  поступлення  від  споживачів  теплової 

енергії, незважаючи на найвищий рівень оплати за останні роки. Додав, що 

при споживанні підприємством природного газу разом з транспортуванням в 

минулому опалювальному сезоні на суму 34 млн. грн. , з жовтня 2015 року по 

сьогодні,  оплачено  38  млн.грн.  Рівень  оплати  складає  120%.  Крім  цього, 

підприємство на 100% розрахувалось за спожиту електроенергію та воду в 

межах 4 млн.грн. Разом за енергоносії оплачено 42 млн.грн. при реалізації 

теплової енергії в попередньому опалювальному сезоні на суму 46 млн.грн. 

Тому,  при  такій  ситуації  підприємство  не  може  провести  оплату 

реструкторизованих боргів.

.



ВИРІШИЛИ: Розглянути  дане  питання  про  виділення  додатково 

коштів при перевиконанні бюджету.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Розгляд листа відділу освіти виконавчих органів Дрогобицької 

міської ради. 

СЛУХАЛИ:  Звернення  начальника  відділу  освіти  –  П.Сушка,  який 

запропонував  розглянути  листа  щодо  виділення  додаткових  коштів  при 

перегляді виконання бюджету за шість місяців в сумі 829,0 тис.грн.

ВИРІШИЛИ: Створити комісію для перевірки з  виїздом на  об’єкти 

освіти по одному представнику з таких комісій:

- з питань бюджету, планування фінансів та цінової політики та 

інвестицій; 

- з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва, 

архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку;

- з питань освіти, культури, молодіжної політики, сім’ї, спорту, 

туризму,  інформації,  охорони здоров’я,  праці  та  соціального 

захисту населення.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 6; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик

Секретар комісії                                                                                    С.Оленич

.


